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Šolam več pozornosti
IZPOPOLNJEVANJE NAŠEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA SISTEMA

Pred kulturno prosvetnim zborom republiške skupščine
je bilo lani mnogo važnih problemov. Prav gotovo je bil
najvažnejši izpopolnjevanje našega vzgojno-izobraževal-
nega sistema, ki ima mnogo vrzeli, pa tudi njegovo finan-
ciranje še ni enotno. Mnogo pozornosti je posvečal kultur-
no-prosvetni zbor tudi kulturi, ki po sprejetju gospodar-
skih ukrepov ni popolnoma našla svojega mesta s stališča
potreb, zahtev in financiranja.

Ne bi mogel trditi, da je
imel v svojem delu zbor
resne težave, morda le to,
da moramo včasih čakati na
določene splošne akte — za-
kone v zveznem merilu, če-
prav bi to lahko uredili v
republiškem merilu.

BODOCE NALOGE

Ena osnovnih nalog pa bo
gotovo razprava o financi-
ranju šolstva. Menim, da sta
bodoči zvezni temeljni za-
kon o financiranju izobra-
ževanja in republiški zakon

zelo važna, saj bosta mora-
la uskladiti delni anahroni-
zem financiranja našega
šolstva in zagotoviti nemo-
teno dotekanje sredstev.
Prav to pa bo pozitivno
vplivalo na vzgojno-izobra-
ževalni proces in mu omo-
gočalo stalno kakovostno
rast.

S tem in pa z uskladitvijo
programov šol se bodo le-te
lahko še bolj vključile v ce-
lovit komunalni sistem, ga
dopolnjevale in v sttoi s
proizvodnjo pomagale pri
rasti našega delovnega člo-
veka v enovitega člana na-
še družbene skupnosti.

Prejmite vsi volivci iskre-
ne pozdrave in tople želje
za še boljše uspehe v no-
nem letu. D. RAVNIKAR

Dr. BORIS ŠUŠTERSlC, re-
publiški poslanec socialno-
zdravstvenega zbora skup-
ščine SRS

Vključevanje
SOCIALNO-ZDRAVSTVE-
NIH SLUŽB V REFORMO

Poslanec socialno-zdrav-
stvenega zbora republiške
skupščine Slovenije sem po-
stal šele aprila lani in še
nimam prav trdnih meril
ali po domače povedano, kot
poslanec se še ne počutim
ravno »kot riba v vodi«.

Na vsa tri vprašanja bi
lahko odgovoril kar z enim
samim dejstvom, ki je bilo
lani in bo verjetno tudi le-
tos osnovni problem, okoli
katerega se bo vrtelo ne sa-
mo delo našega, temveč tu-
di delo vseh drugih zborov
republiške skupščine; to je
vključevanje socialno-zdra-
vstvenih služb v gospodar-
sko reformo.

Razprave v socialno-
zdravstvenem zboru so po-
kazale potrebo po zboljšani
organizaciji ali celo reorga-
nizaciji celotne zdravstvene
službe, komunalnih skupno-
sti in službe socialnega za-
varovanja. Reorganizacija
naj bi zagotovila razumnej-
šo porabo sredstev, obenem
pa naj bi postale te službe
učinkovitejše in kvalitet-
nejše. Da bt ti ukrepi pod-
prli gospodarsko reformo,
naj bi socialno-zdravstvene
službe postale cenejše, se-
veda ne v škodo obsega in
kakovosti. To pa se mi zdi
ključni problem, s katerim
se bomo srečevali v novem
letu.

2 MILIJONA ZA LJUB-
LJANSKO BOLNIŠNICO

Delovna skupnost Ljub-
ljana transport je namesto
tradicionalnih novoletnih
voščil darovala 2 milijona
din za gradbeni sklad ljub-
ljanske bolnišnice. Posne-
majte!


